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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Update werking - Schepen Tombeur 

Update diverse punten 

• Eind maart gingen we een engagementsverklaring tot samenwerking aan met zorg Leuven. 

Ondertussen reeds één werkbezoek door gegaan. Verdere samenwerkingsmogelijkheden wordt nu 

onderzocht. 

• Inburgeringstrajecten: Deze bestonden vroeger uit een verplichte taalcursus, vorming 

maatschappelijke oriëntatie, werktraject (met o.a.. VDAB). Recent werd ook een vierde pijler aan 

het traject toegevoegd; participatie. Er wordt een 40u durend participatietraject vereist van de 

deelnemers. 

Stad Tienen ondersteund hier in door een lijst met opties waar de nieuwkomer waar zijn 

participatietraject kan uitvoeren. Een trajectbegeleider zorgt ook voor praktische ondersteuning. 

Mogelijke participatiemogelijkheden zijn o.a. bij jeugdbewegingen, opvang, …  Dit alles gaat vanaf 

september in voege.  

Raadslid Thomas: Inburgeringstraject verplicht? 

Schepen Tombeur:  Voor nier EU-burgers. Geen inburgeringsattest. Nodig bij VDAB. Verplichting 

Vlaamse Overheid. 

• Plan Samenleven van minister Somers: ondersteund lokale besturen en hun initiatieven rond 

integratie. Tienen voldeed niet aan eerste selectie, er wordt nu een samenwerking met stad 

Landen onderzocht om bij een nieuwe aanvraag in aanmerking te komen. Raakvlakken tussen de 

plannen van Landen en Tienen zijn onder meer; oefenkansen Nederlands, jongere nieuwkomers 

begeleiden, brugfiguren netwerk uitbreiden naar secundair onderwijs. Verdere raakvlakken worden 

onderzocht. 

• Sociale dienst: Freddy Vandaele gestart als ook de nieuwe teamcoach Sylvie. Er gebeurde een 

eerste analyse om enkele naar quick-wins te determineren. Deze snelle verbeteringen moeten 

ruimte creëren om na september grotere organisatorische bijstelling te implementeren.  

• Jobbeurs zal maandag 23/05 doorgaan  



Agendapunt schepen Bergé: Goedkeuring aanpassingen reglement vakantieaanbod vrijetijdsdiensten: 

• Eerste versie van het reglement werd reeds in 2020 op gemeenteraad goedgekeurd, destijds om in 

de context van de pandemie noodopvang tijdens de vakantieperiode aan te bieden. 

• Aanpassingen opgenomen in deze versie: 

o Inschrijvingen per dag i.p.v. per week mogelijk 

o Van 7u30 tot 17u30 i.p.v. 7u00 tot 18u00 omdat ervaring uitwees dat dit niet nuttig was. 

o Taalspeelweken voor anderstalige kinderen tussen 6 en 12-jaar. Aanbod om spelend 

Nederlands te leren. 

 

Agendapunt schepen Bergé: Afsluiten overeenkomst nominatief ingeschreven toelage 2022-2023-

2024 met Circus Atelier Salto vzw: 

• Voor de verenigingen aangesloten bij de adviesraden bestaat het reglement rond subsidies. 

Sommige verenigingen vallen hier echter niet onder. Bv Circus atelier Salto, paardenprocessie 

Hakendover, Carnavalstoet,.. Er werd reeds enkele jaren gekozen om deze initiatieven en 

organisaties nominatief te ondersteunen. 

• Circus atelier Salto vzw is uniek op Vlaams gebied met zijn aanbod.  

• Hun werking wordt onderworpen aan de nodige screening alvorens toe te kennen 

• Deze overeenkomst legt de subsidiëring vast voor een periode van 3 jaar  

Raadslid Vandereyken: Vroeger waren er in de overeenkomst een aantal optreden ten dienste van de stad 

inbegrepen. Is dit nog steeds zo? 

Schepen Bergé:  Vroeger ontvingen zij 11.000 euro en deden inderdaad in ruil X aantal gratis optredens ten 

dienste van stad Tienen. De organisatie is echter vragende partij om de verplichte aantal optredens weg te 

laten en meer op basis van vraag te werken. Hier staat een daling van de subsidie tegenover.  

Raadslid Daenen: Volgt raadslid Vandereyken in het statement dat dit zonde is. Mist een globale visie over 

de subsidieringen.  

Schepen Bergé: Er is reeds uitvoerig gediscussieerd over de verhoudingen van de subsidies. Stad Tienen 

wil een regierol nemen en een kader uitdenken om incentives en meerwaarde te creëren tussen 

verenigingen en stad.  

Raadslid Vandereyken: Stelt een aanbestedingssysteem d.m.v. punten voor. 

 

Agendapunt schepen Bergé: Wijziging reglement buurtinitiatieven en ontmoetingscentra 

• Opnieuw een bijstelling van een bestaand reglement. In de periode van de pandemie werd deze 

bijgesteld om mensen op een kleinschalige grote bij elkaar te brengen. Dit bleek echter zeer 

intensief voor diensten (horecapakket, optredens,…)  

• Aanpassingen omvatten: 

o Heel jaar activiteiten mogelijk.  

o Bijstelling budget 

o Frequentie terug gebracht van 3 naar 2 evenementen door éénzelfde organisator. 

Raadslid Maes: Is de procedure ook administratief ook eenvoudiger gemaakt? Zeer moeilijk vorig jaar.  

Schepen Bergé:  We zijn hiervan bewust. Tijdens de pandemie waren er extra vereisten zoals een 

veiligheidsplan. De procedure is nu eenvoudiger hoewel de geldende regelgeving nog steeds een lijvig 

document is. 

Raadslid Vandereyeken; Geeft aan dat sommige mensen geen antwoord of opvolging krijgen van hun 

aanvraag op het evenementenloket. 

Schepen Bergé: Informeert zich bij de diensten omtrent dit probleem. De recente hervorming van de dienst 

legt de opvolging van de evenementen aan een grotere hoeveelheid medewerkers. De medewerkers helpen 

ook mensen analoog verder indien nodig. 



Update werking - Schepen Bergé 

Update diverse thema’s 

• 3 juni zal op het Houtemveld in de pistezaal om 19u30 de huldiging plaatsvinden van de 

sportlaureaten.  

• Schepen Bergé prijst de optredens van ART die afgelopen week hebben plaatsgevonden. 

 

Varia/vragenronde:   

Raadslid B. Thomas: Waar bevinden de mobiele fitnesstoestellen zich momenteel en wat zijn volgende 

locaties? 

Schepen Bergé: Momenteel staan deze aan het Houtemveld, daarvoor stonden ze in Oorbeek en aan het 

stedelijk zwembad. Binnenkort zullen ze verhuizen naar de tumulus in Grimde. Er wordt gekeken welke 

locaties daarna mogelijk zijn. Een vereiste is dat de ondergrond vlak moet zijn. De diensten onderzoeken 

ook de mogelijkheid om initiatielessen te geven over hoe de toestellen te gebruiken.  

 

Vergadering werd gesloten om 19u55  

 


